

Integration with visionSOLAR module allows the recorder to operate without vehicle power supply (e.g. as part of monitoring of containers, animals, etc.)



التكامل مع وحدة VISIONSOLAR يسمح
أن يعمل المُسجل بدون مصدر طاقة للمركبة (على سبيل المثال كجزء من مراقبة
الحاويات والحيوانات وما إلى ذلك)

PETROVISION.PL

Fundusze Europejskie
Inteligentny Rozwój

Rzeczpospolita
Polska

Polska

Unia Europejska
Europejski Fundusz
Rozwoju Regionalnego



PETROVISION®



PRECISE VEHICLE LOCATION

PIOTR KACZMAREK PETROVISION realizuje projekt dofinansowany z Funduszy Europejskich pt. „Ekspansja eksportowa firmy PETROVISION Piotr Kaczmarek na rynkach Zatoki Perskiej”

Celem projektu jest budowa międzynarodowej sieci sprzedaży rejestratorów GPS i technologii informatycznej autorstwa Petrovision poprzez pozyskanie partnerów handlowych na wybranych rynkach krajów Zatoki Perskiej

Dofinansowanie projektu z UE: 93 200 PLN

PETROVISION VEHICLE LOCATION

PETROVISION is a system for vehicles and other means of transport, which uses GPS technology and GSM mobile network. This system enables accurate location of the vehicle, control of its condition, and at the same time is a protection of the vehicle against theft, both in Poland, Europe and around the world.



ALWAYS WORKS, REGARDLESS OF THE INTENSITY OF USE

We are able to install GPS systems in all types of vehicles and modes of transportation. These include cars, trucks, vans, tractors and trailers, municipal and special vehicles, as well as motorcycles, quads, and yachts.

EASE OF USE TRACK FROM ANY DEVICE

Our system is the best tool to monitor the location of your vehicles as well as their condition. As experts in telematics, we offer you an efficient and easy-to-use system that brings you tangible benefits in vehicle management!

FOR TRACKING YOU CAN USE A BROWSER APPLICATION ON YOUR COMPUTER OR LAPTOP, AS WELL AS MOBILE APPLICATIONS ON SMARTPHONES AND TABLETS.

PETROVISION موقع السيارة

PETROVISION هو نظام للمركبات ووسائل النقل الأخرى ، والذي يستخدم تقنية GPS وشبكة GSM للهاتف المحمول. يتيح هذا النظام تحديد موقع السيارة بدقة والتحكم في حالتها وفي نفس الوقت حماية للسيارة من السرقة ، في كل من بولندا وأوروبا وحول العالم.



يعمل دائماً ، بغض النظر عن الحدة الاستخدام

نحن قادرون على تثبيت أنظمة GPS في جميع أنواع المركبات وأماط النقل. وتشمل هذه السيارات والشاحنات والشاحنات الصغيرة والجرارات والمقطورات والمركبات البلدية والخاصة ، وكذلك الدراجات النارية والكواد واليخوت.

سهولة الاستعمال تتبع من أي جهاز

نظامنا هو أفضل أداة لمراقبة موقع المركبات الخاصة بك وكذلك حالتها. بصفتنا خبراء في الاتصالات عن بُعد ، نقدم لك نظاماً فعالاً وسهل الاستخدام يوفر لك فوائد ملموسة في إدارة السيارة!

للتتبع ، يمكنك استخدام تطبيق متصفح على جهاز الكمبيوتر أو الكمبيوتر المحمول ، بالإضافة إلى تطبيقات الهاتف المحمول على الهواتف الذكية والأجهزة اللوحية.

Measuring engine
and cooler temperatures
قياس درجة حرارة المحرك والبرودة

Measuring the fuel level
قياس مستوى الوقود

Current vehicle location
موقع السيارة الحالي

Communication via API
التواصل عبر API

